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Protokół 

z obrad połączonych komisji wspólnych Rady Gminy Trąbki Wielkie. 

z dnia 26 maja 2015 roku 

 

Rozpoczęcie obrad – godz. 13.00 

Zakończenie obrad – godz. 14.00 

Posiedzenie  rozpoczęło się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Trąbkach Wielkich. 

Posiedzenie  otworzył Przewodniczący Rady Pan Zbigniew Leszczyński 

W posiedzeniu ponadto uczestniczył Wójt Gminy Błażej Konkol oraz przedstawiciele  firmy SAB Elbud 

Gdańsk SA  

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności poinformował, że brakuje Radnej Anny Stosio. 

Ustawowy skład połączonych komisji  wspólnej Rady Gminy wynosi 15 Radnych. 

Listy obecności, radnych stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 

Przewodniczący Rady przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

I. Omówienie materiałów sesyjnych. 

Przewodniczący Rady Gminy  odczytał  proponowany porządek najbliższej sesji: 

1. Sprawy regulaminowe: 

- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad 

- Zatwierdzenie porządku obrad. 

- Przyjęcie protokołu z VIII zwyczajnej sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie. 

2. Informacja Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy; 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2015 - referuje  Zofia 

Gorzyńska Skarbnik Gminy; 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2015-2030 - 

referuje  Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany części miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obrębu Trąbki Wielkie, Gmina Trąbki Wielkie w zakresie 

działki nr 132/23 w Trąbkach Wielkich - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany części miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obrębu Trąbki Wielkie, Gmina Trąbki Wielkie w zakresie 

działki nr 14/6 w Trąbkach Wielkich - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 
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7. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części obrębu ewidencyjnego Mierzeszyn -  referuje Pan 

Błażej Konkol Wójt Gminy; 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla lokalizacji inwestycji celu publicznego, jaką jest 

dwutorowa napowietrzna linia elektroenergetyczna 400 kV Grudziądz – Pelplin – Gdańsk 

Przyjaźń - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

9. Podjęcie uchwały w sprawie poboru w drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości 

wynagrodzenia za inkaso opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi - referuje Pan 

Błażej Konkol Wójt Gminy; 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na obszarze 

Gminy Trąbki Wielkie - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w 

Trąbkach Wielkich - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

12. Podjęcie uchwały w sprawie współtworzenia przez Gminę Trąbki Wielkie obszaru lokalnej 

grupy działania  „Trzy Krajobrazy” - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;   

13. Interpelacje i zapytania radnych; 

14. Wystąpienia sołtysów; 

15. Wolne wnioski.   

Kolejno z uwagi na przybyłych przedstawicieli Firma SAG Elbud w Gdańsku S.A. przeszedł 

do omówienia pkt. 8 proponowanego porządku sesji.  

Przedstawiciel Firma SAG Elbud w Gdańsku S.A. Pan Jacek Rostek przedstawił 

obowiązującą   procedurę przy przygotowaniu planu do uchwalenia. Kolejno przedstawiona 

została trasa przebiegu linii 400 kV Grudziądz – Pelplin – Gdańsk Przyjaźń. Poinformowano, 

że: trasa została zaprojektowana z dala od zabudowań, przy gruntach rolnych. Prace zostaną 

rozpoczęte zaraz po uzyskaniu ostatecznego pozwolenia na budowę. Do Nadzoru Budowlanego 

zgłoszona zostanie informacja o planowaniu rozpoczęcia prac i po 7 dni od zgłoszenia Firma 

może zaczynać prace. Na terenie Gminy Trąbki Wielkie linia przebiega przez tereny rolne i 

leśne.  Ostateczny przebieg linii będzie przedstawiać ostateczny plan, łącznie z wskazaniem 

usytuowania słupów za łamowych oraz łącznie ze wskazaniem strefy oddziaływania. Przebieg 

ten jest już stały. Musiałoby się coś rzeczywiście wydarzyć, aby ten przebieg miałby zostać 

zmieniony. Ostateczny termin do którego Firma musi inwestycję  zrealizować, to 31.12.2018r. 

– do tego czasu Firma musi uzyskać pozwolenie na użytkowanie. W całym kraju linia 220 

zastępowana będzie liniami 400kw. W sprawie tej jest już ostateczna decyzja. Najmniejsza 

odległość od nieruchomości to – 130 m Linia, która będzie przebiegała przez tereny leśne 

będzie linią nadleśną, nie będzie dokonywana wycinka drzew. Każdy może zgłosić uwagi do 
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wyłożonego planu, nawet osoby z innych gmin. Plan  musi spełniać wszystkie normy, wszystko 

musi być zgodne z prawem, bo plan jest opiniowany przez Instytucje tj. RDOŚ, Inspekcja. 

Inwestycja ta jest sprawdzana przez wszystkie instytucje. Po wybudowaniu linii oddziaływanie 

pola będzie również badane. Jeśli w planie będą niespełnione normy, to inwestycja ta nie 

zostanie odebrana przez daną instytucję. Jeżeli chodzi o pole elektromagnetyczne, to 

wystarczyłby 50m, ale jest zaznaczony pas szerszy - 70m, aby umożliwić dojazd do tej 

infrastruktury np. przy podjęciu prac odmalowywania słupów. W trakcie wykonywania tych 

prac nie możemy poza ten pas wykraczać, dlatego pas ten jest szerszy.  

Przewodniczący Rady Gminy spytał czy są jeszcze jakieś pytania w powyższym temacie. Pytań 

nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Gminy podziękował przybyłym przedstawicielom Firma SAG Elbud w 

Gdańsku S.A. za przekazane informację. Kolejno przeszedł do omawiania punktów porządku 

obrad. 

 

Ad 5 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany części 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obrębu Trąbki Wielkie, Gmina 

Trąbki Wielkie w zakresie działki nr 132/23 w Trąbkach Wielkich 

Wójt Gminy - uzasadniła potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Poinformowała, że układ 

komunikacyjny, który został zaplanowany w miejscowym planie  jest niefortunny, dzieli 

działkę na pół. Jest to działka gminna, są chętni na jej zakup, ale jest ta niedogodność, że 

podzielona jest ona na pół. Zaznaczył, że droga istnieje tylko w miejscowym planie -  fizycznie 

działka ta nie jest podzielona.   

Kolejno wskazał radnym na rzutniku usytuowanie przedmiotowej działki.  

 

Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany części 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obrębu Trąbki Wielkie, Gmina 

Trąbki Wielkie w zakresie działki nr 14/6 w Trąbkach Wielkich  

Wójt Gminy – poinformował, że działka ta, jest położona przy wyjeździe z Trąbek Wielkich, 

po lewej stronie. W planie miejscowym  na chwilę obecną jest ona zapisana jako działka rolna. 

Wpłynął wniosek  właściciela aby przekształcić działkę na usługowo – mieszkaniową. Uważa, 

że racjonalne jest, przychylić się do wniosku właściciela tej działki o przekształcenie tej działki 

na działalność usługowo – rzemieślniczą z uwagi na sąsiadujące działki, które spełniają taką 

właśnie funkcję.  
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Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części obrębu ewidencyjnego Mierzeszyn. 

Wójt Gminy  - poinformował, że w związku z propozycją przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla lokalizacji inwestycji celu 

publicznego, jaką jest dwutorowa napowietrzna linia elektroenergetyczna 400 kV proponuje 

równolegle zorganizować miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

Mierzeszyna. Proponuje tę miejscowość z uwagi, że  jest tam dość intensywny ruch budowlany 

na zasadzie podziału terenu na 30 arów tzw. podział rolny, który jest trudny do zahamowania. 

Należy również zdać sobie sprawę z tego, że nabywcy tych terenów zgłoszą się za moment do 

gminy po: drogę, po wodociąg, po kanalizację i po inną infrastrukturę, która będzie potrzebna 

a z tego tytułu Gmina nie może pobrać żadnych opłat. Samo przystąpienie do tego planu 

niczego nie przesądza.  

Radny J. Selka – jeżeli przystąpimy do tego planu to ile będziemy mieli kilometrów dróg 

gminny. 

Wójt Gminy – to określi urbanista. 

Radny J. Selka – zanim urbanista przystąpi do tego planu to ja już składam wniosek – żadnych 

kilometrów dróg gminnych. Jeżeli będą wydzielane drogi, to niech są to drogi prywatne.   

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są jeszcze jakieś pytania. 

Pytań nie zgłoszono.  

 

Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie poboru w drodze inkasa, określenia inkasentów i 

wysokości wynagrodzenia za inkaso opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi; 

Wójt Gminy  - poinformował, że obecnie obowiązuje uchwała pozwalająca sołtysom zbierania   

podatków i opłat od mieszkańców, za co uzyskają należną im kwotę  inkaso – wynagrodzenie, 

teraz jest propozycja aby sołtys również mógł zbierać opłatę od mieszkańców za odpady 

komunalne. Warunkiem pozostania inkasentem, jest wyrażenie przez sołtysa zgody. Na chwilę 

obecną na 25 sołectw zgodę wyraziło 17 sołtysów. Oprócz sołtysów wyznaczony jest również 

pracownik Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Trąbkach Wielkich. 

 

Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 

położonych na obszarze Gminy Trąbki Wielkie; 

Wójt Gminy - poinformował, że przedstawiony projekt uchwały uległ zmianie jedynie ze 

względu na zmianę ustawy projekt tej uchwały jest dostosowany do obowiązującej ustawy. 
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Dokładnej zmiany jakiej dotyczy nie jestem teraz w stanie powiedzieć, na sesji zostanie to 

dokładnie przedstawione. 

Radny J. Selka – spytał, czy można wymienić pojemniki na większe. 

Przewodniczący Rady Gminy – należałoby o tej sprawie rozmawiać z Panią Justyną Majewska 

– pracownikiem Urzędu Gminy.  

 

Ad. 11 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

położonej w Trąbkach Wielkich - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

Wójt Gminy  - poinformował, że dotyczy działki nr 14/8 położonej w Trąbkach Wielkich. 

Przedsiębiorca, który prowadzi w sąsiedztwie działalność jest zainteresowany zakupem 

przedmiotowej działki.    

 

Ad. 12 Podjęcie uchwały w sprawie współtworzenia przez Gminę Trąbki Wielkie obszaru 

lokalnej grupy działania  „Trzy Krajobrazy”;   

Wójt Gminy  - poinformował, że rozpoczęła się nowa perspektywa unijna na lata 2014 – 2020, 

gdzie również w ramach programów rozwojów obszarów wiejskich będzie Oś lider + i inne 

projekty do zrealizowania. LGD skupia swoim zasięgiem za wyjątkiem Przywidza wszystkie 

Gminy Powiatu Gdańskiego. Z tego programu w poprzedniej perspektywie unijnej 

korzystaliśmy na dofinansowanie różnych rzeczy typu: placów zabaw, boiska, świetlice 

wiejskie a także np. zakup sprzętu nagłaśniającego. Podjęcie tej uchwały będzie związane z 

wpłacaniem składki rocznej.  

 

Dodatkowo do porządku obrad zgłoszono następujące projekty uchwał:  

Ad 13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

z Komendą Wojewódzką Policji w Gdańsku przy udziale Komendy Powiatowej Policji 

w Pruszczu Gdańskim dotyczącego przekazania środków pieniężnych na zakup nowego 

środka transportu służbowego z przeznaczeniem do użytkowania przez funkcjonariuszy 

Komisariatu Policji w Trąbkach Wielkich, Komendy Powiatowej Policji w Pruszczu 

Gdańskim. 

Wójt Gminy – poinformował, że  Rada Gminy 30 grudniu 2014r. podjęła  uchwałę i wyraziła 

zgodę na przekazanie środków pieniężnych na zakup nowego środka transportu. Wówczas 

proponowana była kwota w wysokości 18 tys. zł. Komendant Powiatowy Policji w Pruszczu 

Gdańskim zwrócił się z wnioskiem o zwiększenie tej kwoty o 2 000 zł. z uwagi na to, że 
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zostałby zakupiony samochodem terenowym. Uważa, że propozycja ta jest uzasadniona. Drugą 

część zakupu przedmiotowego samochodu dofinansuje Gmina Pszczółki Gdański.  

 

Ad 14 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr III/14/2014 z dnia 30 grudnia 2014 

roku w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej dla 

podmiotów prowadzących żłobki lub kluby dziecięce na terenie Gminy Trąbki Wielkie. 

Wójt Gminy  - uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Poinformował, że uchwała 

dotyczy dofinansowania punktów żłobkowych jednego w Kaczkach a drugiego w Trąbkach 

Wielkich. Dofinansowanie jest w wysokości 200 zł. na każde dziecko. W punktach 

przedszkolnych może być maksymalnie po 15 dzieci do lat 3. Udzielenie dotacji wiąże się z 

tym, że należy ją odpowiednio rozliczyć.   

 

Przewodniczący Rady Gminy z uwagi na omówienie tematów z porządku obrad najbliższej 

sesji Rady Gminy podziękował wszystkim za czynny udział. Zamknął posiedzenie. 

 

 

 

Sporządziła:       Przewodniczący Rady Gminy 

K. Czyż        Zbigniew Leszczyński 

 

 

 


